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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:398 Byggregler som likställer olika energilösningar för el och 
värme i nya byggnader

I Sveriges finns byggregler som sätter ramarna för hur man får bygga nya 
bostäder. En del av dessa handlar om de energikrav som ställs på nya 
byggnader.

Boverket har tagit fram förslag på vilka energikrav som ska kunna ställas i nya 
nära-nollenergibyggnader. I förslaget och diskussionen runt detta används olika 
begrepp såsom köpt energi och fritt flödande energi.

En kritik som lyfts fram mot Boverkets förslag är att man genom det inte 
jämställer olika energilösningar. Det påpekas att olika lösningar, såsom 
fjärrvärme, värmepump och lösningar med egen elproduktion, behandlas olika 
utan att det finns stöd för att det finns någon samlad nytta för energisystem eller 
miljö. Tvärtom lyfts exempel fram där de nya, tänkta byggreglerna kan ge 
upphov till en ökad energianvändning.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

 

Kommer statsrådet att se till att Sverige får byggregler som likabehandlar olika 
energilösningar i nya byggnader?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-01
Besvaras senast
2015-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


